

Dagsorden møde i LKB gymnastikudvalg

Tirsdag d. 14. maj 2024

Kl. 17.00-21.30 billardrummet, Gistruphallen

Tilstede: Lene, Maibritt, Mette B, Mette G, Anne May, Nanna og delvist Christine

Fraværende: Gitte

Valg af referent

Mette Green

1. Orientering fra formanden v/Lene

- Klubdag 1. juni: *Tilstrækkeligt med frivillige til legeland. Der bestilles sandwich til de frivillige. I år bliver aftenfesten en voksenfest arrangeret af LKB's Venner*

- Ny kasserer i hovedbestyrelsen: *Rikke Binderup, hvilket betyder fuldtallig hovedbestyrelse*

- Bankocenter: *Vi er ved at sælge bankocenteret. 5 ud af 6 ejerforeninger er enige om det. Kombination af skatteregler, mangel på frivillige og behov for investeringer i lokaler*

2. Kort orientering om økonomi v/Christine

- Status på 2024 (Der er pt. Ikke så meget at sige, der mangler at blive ført en masse, bla. Opvisningen. Vores indtægter kommer først for alvor til august/September, hilsen Christine)
- Hvordan endte 2023 – som forventet? (Ja som forventet, Hilsen Christine)

3. Evaluering af opvisning 2024

- Entre ca. Kr. x – deraf x halvdags billet.

- Hvordan fungerede formiddag / eftermiddag isoleret set?

Samme udfordring som sidste år at publikum smutter inden det er slut. Det er særligt vanskeligt om formiddagen. Det er ikke nok at vi på dagen opfordrer til det fra speakeren. Vi skal næste år blive bedre til at formidle det ud til gymnaster og forældre inden

Husk hammer til stolene

Vigtigt at prioritere en frivillig til at fotografere på dagen

Optimer oversigt over redskaber, som skal flyttes fra hallen

Alle redskabsopstillinger skal komme på papir – enten printet eller tegnet

Vi skal lave guide til hvilke formater vi kan modtage musikken i

Ikke sandwich til frokost, men noget andet ligesom i år

- Cafeen – Gitte J synes de havde alt for travl om eftermiddagen, hvad kan vi gøre bedre? Kaffebod er allerede flyttet ud.

Overvejelse om at lave en bod med slush ice og evt. slik i billardrummet.

OBS husk at købe mere mælk til kageboden.

- Status på regnskab opvisning – se vedhæftet Excel ark med opgørelsen. (Sat på af Christine, kan gennemgå det når jeg kommer hvis det er nødvendigt)

4. Evaluering DGI-opvisninger 2024

- Hvad har vi evalueret?

Lene har sendt uopfordret evaluering til DGI, men ikke fået noget respons. Vi kan ikke gøre mere på nuværende tidspunkt i forhold til evaluering

- Hvad tænker vi om 2025? Børneopvisning med VG og RKG
Vi bakker op om DGI opvisninger i 2025, og instruktører skal vælge hvilke opvisninger de ønsker at tilmelde sig allerede inden sæsonstart for at kunne give datoer til forældre/gymnaster (velvidende at der skal reserveres fredag/lørdag/søndag). Vi ønsker ikke at være medarrangører på en evt. Aalborg-opvisning, men hvis ex VG eller RKG tager initiativ, så tager de enkelte hold stilling til, om de ønsker at deltage (så længe det ikke er på bekostning af DGI-opvisningen)

5. **Evaluering sæson 2023-2024**

- Tilbagemeldinger på hold, teams andet?
*Tydeligere forventningsafstemning med de unge instruktører i forhold til fremmøde.
Problematiske sæson med gymnastiksalen, men det burde jo løse sig selv til næste sæson*

6. **Opstart af sommergymnastik 2024 v/Lene**

- Piger årgang 2018 oprettet
- Piger årgang 2020 oprettet
- 2 x fredagsspring på SEA for juniormix
- Sommergymnastikskole 3 dage uge 27 (fuldt booket med 60 pladser på under to uger)

7. **Landsdelsjuniorhold v/Gitte, Maibritt og Anne May**

- Status på hold næste sæson
*Styr på instruktører: Lærke, Nanna, Sofie, Peter, Jesper og Jakob. Overvejelser om der skal en ung hjælpeinstruktør ind hvis der kan findes midler til det. For at sikre fødekæden med yngre instruktører. Overvejelse om udgiften til juniorstævne skal trækkes ud af kontingentet, da det giver en masse administrativt bøvvl at tilmelde som hold-
Udfordring med nordjysk juniorstævne med planlægning. Det bliver 25/1 2025*

After rep fortsætter med samme instruktører og der er overvejelser om at lave et herrehold. Gitte er fortsat kontakt

- Præbooking af weekend træning?
Maibritt har sendt anmodninger

8. **Festival Del Sole 2025 v/Lene**

- Betingelser HVIS turen bliver en realitet
Det er pt urealistisk pga manglende instruktører til holdet. Men hvis det er en mulighed, så skal instruktører ikke betale for deres egen tur. Overvejelse om der alternativt kan samles instruktører til en efterskoletur i stil med Vandel

9. **Årsplan 2024/2025 v/Lene**

- Lagt ind under filer --> Årsplaner
Opstartsmøde søndag 25. august kl. 10 (brunch)
Mandag-torsdag i uge 51 er sidste hold inden jul
Afdelings- og instruktørmøde: søndag 9. februar kl. 11-12, frokost 12-13 og efterfølgende 13-15 med instruktørmøde
Lokalopvisning: Søndag 30. marts 2025

- Hvem booker haller til hvad?
Lene booker

10. **Næste sæson v/Nanna og Lene**

- Hvor langt er vi for at få en ugeplan og teams dækket ind?
Det ser generelt godt ud men der er enkelte huller – nogle meget afgørende. Nanna og Lene er på

sagen.

Spring 1 piger havde instruktøraftlutning med hygge – stor succes.

11. 21/6: Sommerfest og næste møde v/Lene

Lene bestiller mad og snacks

Mette B køber drikkevarer

Mette G står for velkomstdrinks

12. Eventuelt

- Næste års satser (Kontingent) samt beløb til dragter, se forslag vedlagt i Excel. Vi har meldt ud på afdelingsmødet at der grundet stigning af diverse vil vores kontingenter stige med forventeligt 50 kroner *Christine og Nanna ser på hvad der er realistisk i forhold til af stigningen af foreningstilskud til dragten og maksimal egenbetaling (sidstnævnte skal skrives ind i holdbeskrivelsen)*

- Skattefri godtgørelse, se vedhæftet forslag i Excel.

Fra næste sæson gives ekstra tillæg til instruktører på de hold, som har ekstra aktiviteter i form af weekendtræninger og ekstra opvisninger.

OBS. Familieholdet rummer to hold.

- Tekst ved tilmelding omkring billeder på hold, kan vi skrive noget ind der, så det ikke først er i velkomstbrevet? Evt. Noget omkring lovgivning på området

Mette G laver forslag til formulering, som henviser til DGI's retningslinjer om at vi gerne må tage billeder. Det skal stå i holdbeskrivelserne

- Forældre i hallen til træning?

Nej, vi fastholder vores nuværende regler

- Pizzaspring for drenge 30/8 17-19:30 v/Mette B

- Frivillig APP (DGI har en billig én) v/Anne May

Undersøger muligheder inden næste møde